

**Самый популярный продукт, ручка для детей, ручка для 3D-рисования, цифровой принтер, ручка для 3D-печати**



**3D 3DPEN-2**  
DRW YOUR DREAM

- product:3D PEN-2
- Adapter:100-240V 12V2A
- Net Weight:62g+ -5g
- Nozzle:0.7mm Diameter
- Paingts:ABS/PLA
- Plastic Feeding:1.75mm Diameter

CE FCC ROHS  
READ INSTRUCTIONS BEFORE OPERATING

- 3D-ручка для печати
- детская 3d ручка для рисования

## • цифровой принтер

Описание продукта

### Спецификация:

1. Сопло диаметром 0,7 мм.
2 нити PLA/ABS диаметром 1,75 мм.
3, регулируемая скорость формования
4, источник питания: 12 В/2 А
5. Температура: регулируемая 180 °С-230 °С, точный контроль температуры в реальном времени.
6. Ручка для 3D-печати идеально подходит для детей старше 5 лет и взрослых, независимо от того, являетесь ли вы художниками, любителями или любителями творчества. Единственное ограничение 3D-рисования — ваше воображение!

### Фотографии продукта:



**3D-ручка и аксессуары (1 меню пользователя, 1 держатель 3D-ручки, 1 адаптер зарядного устройства, нить накаливания 3 шт. \* 3 м)**



Free Filaments



Power Adapter



User Manual







**Пластиковый наполнитель из ABS PLA нити**



**Детский творческий рисунок, 3D-искусство и поделки**



Develop intelligence

Intelligent thermostat

Dimensional graffiti

Insert the nozzle

Creative fun

Safety





**Как использовать**

## Function Diagram



## How to use

Step1 Insert the end of the charger into the bottom socket power inlet of the 3D pen. Power led will be on, the 3D pen enter into standby mode. (Fig 1)

Step2 Select the PLA/ABS status according to the different material. then Click the Feed-in key. Wait for 10-20S the Green Led will be lighted. (Fig2&Fig3)



Fig 1



Fig 2



Fig 3

Step3 Insert the filaments into the Feeding Hole (Fig 4), continue click the Feed-in Key until the melted resin flow out from the nozzle (Fig 5). Now the 3D pen is ready for using. Click the Feed-in key to draw, but if you click the Feed-in Key exceed 5S, the pen will

be in automatic feeding. Click again, it will be back to the manual mode



Fig 4



Fig 5

Step4 The feeding speed can be adjusted by moving the Speed controller forward and backward (Fig 6). the Pen will be in standby mode automatically when not use over 2 minutes (Fig7). Green Led will be off, click the Feed-in key, it can be used again when the Green Led is lighted.



Fig 6



Fig 7

Step 5 Click the Feed-out Key until the remaining parts are out of the Feeding hole (Fig 8) when the filament is over. Insert the new filament and click the Feed-in key (Repeat step1) it should be noticed that the front shape of the filament is as followings (Fig9)



Fig 8



Fig 9

## Note

- 1 Do not touch the nib and nozzle, High temperature.
- 2 It is suitable for kids over 5 years old and adult using, it is necessary for kids to use under the guardianship of adult.
- 3 Unload the filament after use and turn off the power

**Под QR-кодом находятся ссылки для скачивания руководства пользователя 3D-ручки, включая прекрасные шаблоны для детского творчества.**



**Полезные советы: Эта модель ручки для 3D-печати имеет четыре цвета на выбор. Если вы заказываете онлайн, пожалуйста, сообщите, какой цвет вы хотите. Если не указано иное, мы организуем отправку клиенту случайного цвета.**



Contact supplier

Нажмите [Contact supplier](#) заказать онлайн,  
Есть бесплатные подарки и другие сюрпризы. Быстрая отправка за 7 дней.

Информация о компании

# COMPANY INFORMATION

• SELECTECH •

About us



Quality



Experience



Service



Produce



## Selectech Electronics Co.,Ltd

- Welcome to ShenZhen Selectech Electronics Co., Limited. -- Your power sourcing for smart home and home health&beauty care products, consumer electronics, plastics products! Selectech is 11 years gold supplier in alibaba with trade assurance.



Office room



Team picture (1)



Team picture (2)

- Selectech was founded in Shenzhen in year 2005. Selectech invested factories focuses on production and R&D for smart home, home health care Otoscope&Camera,home consumer electronics. like Alexa Echo Google home control WiFi smart socket plug, USB charger wall socket receptable,smart fast wall charger, universal travel adapter,ENT otoscope,oral camera, USB&Wireless microscope and endoscope,DLP projector,baby monitor ect.

## Our factory



- Welcome to visit our website and factory to know more. We can supply the mould, R&D, custom and OEM/ODM service as per your request! Over 16 years Experiences in manufacturing & business, support customers with good service of rich experience which will save customer's working time to meet win-win!

Professional  
manufacturer



WELCOME TO ORDER



- Our aim is: "Top quality, Customer benefit firstly". Our company is based on "Credibility", aimed at "Win-Win" and took "service" as bounden duty. All products are strictly followed ISO9001:2008 and met CE, BSI, FCC, UL and RoHS standard.

## Production process



## Customer photos

- Selectech Electronics is constantly improving itself at the spirit of building brand products and striding towards diversity and scale. Selectech has its own experienced technology engineers, modern management team, strong technical strength, advanced injection and testing machines and perfect quality control system to guarantee the quality, security and punctuality of delivery.



- Looking forward to cooperating with you!  
Selectech is your reliable and the best partner to start your business!

## Certificate



## Our advantages

### Why choose us



16 years OEM&ODM experience.



Custom-made products and packing as per customer's request.



Supply free cost samples.



All goods must be passed QA, QC, FQC inspect and test.



Quickly delivery time. Small qty have stock, Lots qty, it's about 20-25days.



We can supply drop shipping, cheapest and economic Express shipment.



We can collect all goods to ship for our customers.



Supply after-sales and quality guarantee service.



With FCC, CE, ETL, ROHS quality certification.



With ISO9001 Quality management system.

## Выбор доставки

[Shipping choice](#)



## Часто задаваемые вопросы

[FAQ](#)



### 1. Могу ли я посетить вашу фабрику?

Да, конечно, мы приглашаем вас посетить нашу фабрику. Пожалуйста, сообщите нам заранее.

### 2. Какие платежи приемлемы?

Мы принимаем T/T, Paypal, Western Union. Эскроу, торговая гарантия и т. д.

### 3. Как быстро я могу получить предложение?

Обычно мы указываем цену в течение 24 часов после получения вашего запроса. Если вам очень срочно нужно узнать цену, позвоните нам или сообщите нам по электронной почте, чтобы мы рассмотрели ваш запрос в приоритетном порядке.

#### **4. Можете ли вы сделать дизайн для нас?**

Да. У нас есть профессиональная команда, имеющая богатый опыт в разработке и производстве настенных USB-розеток и другой электроники для умного дома. Просто расскажите нам свои идеи, и мы поможем воплотить ваши идеи в идеальные электронные продукты. Не беда, если вам некому дополнять файлы. Отправьте нам изображения в высоком разрешении, свой логотип и текст и сообщите нам, как вы хотели бы их оформить. Мы отправим вам готовые файлы на подтверждение.

#### **5. Каковы ваши условия доставки?**

Мы принимаем EXW, FOB, CIF и т. д. Вы можете выбрать тот, который наиболее удобен и экономически эффективен для вас.

#### **6. Как насчет времени выполнения заказа для массового производства?**

Честно говоря, это зависит от количества заказа и сезона, в который вы размещаете заказ. Время выполнения 500 шт составляет около 8 рабочих дней. Вообще говоря, мы предлагаем вам начать запрос за два месяца до даты, когда вы хотели бы получить продукцию в вашей стране.

#### **7. Могу ли я разместить образец или небольшой пробный заказ?**

Да, заказ образца приветствуется для проверки функциональности и качества продукта. Мы также принимаем небольшой пробный заказ для клиента, чтобы изучить свой местный рынок.

#### **8. Принимает ли ваша компания услуги по настройке??**

OEM/ODM приветствуется. У нас есть собственная фабрика и отличная команда дизайнеров, поставляющая оснастку для пресс-форм и исследования и разработки, индивидуальную упаковку, цвет, логотип и т. Д. услуга.

Contact supplier

**Нажмите [Contact supplier](#) заказать онлайн,  
Есть бесплатные подарки и другие сюрпризы. Быстрая отправка за 7 дней.**